

PBT TV4 261荷兰

产品名称	PBT TV4 261荷兰
公司名称	东莞市晶宏塑胶原料有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:荷兰 型号:TV4 261 特性:玻纤增强
公司地址	东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（注册地址）
联系电话	076989977070 18200646066

产品详情

PBT TV4 261荷兰--Tv4261 is a polybutylene terephthalate (PBT) material, which contains 30% glass fiber reinforced material. The product is available in North America, Europe or Asia Pacific,. The main characteristics of arnite TV4 261 are: flame retardant / rated flame.

The typical application areas of arnite TV4 261 are: Automobile Industry

is deeply aware of its responsibilities to the environment, its community and all Chinese employees. strictly complies with China's relevant environmental protection laws and regulations, and further integrates the 3P (people, earth, profit) sustainable development principle implemented by in the world into the daily operation of all Chinese enterprises. In mid-2008, released its 2007 China sustainable development report. This report is a supplementary material of global sustainable development report on China. It further elaborates 's sustainable development in China from 3p. These stories happened in China are an indispensable and particularly important part of 's global sustainable development. They illustrate '

公司上下都深切的认识到对于环境、所在社区以及全体中国员工所肩负的责任。严格遵从中国相关环保法律法规，同时更进一步将全球推行的3P（人，地球，利润）可持续发展原则全面融入到所有中国企业的日常运营中。2008年中旬，发布了2007中国可持续发展报告。

该报告是全球可持续发展报告的有关中国的补充材料，从3P方面对在中国可持续发展状况作了进一步的更为详细的阐述。这些发生在中国的故事是全球可持续发展不可或缺并且尤为重要的组成部分，从各个角度说明了在中国所作的关于可持续发展方面的努力，也进一步肯定了公司战略“愿景2010——扬长补短”中对于在中国坚持长期可持续发展的承诺